We are planning two publications following our June meeting. The first one in view is a special issue of the journal Forum Philosophicum (2/2023) (https://forumphilosophicum.ignatianum.edu.pl/).For this issue the deadline of submissions is approximately the 31 of July 2023. 
 The second publication in view is a multiauthored monograph prepared in Harrassowitz Verlag (in which was published our first book: https://www.harrassowitz-verlag.de/The_Faces_of_Contemporary_Phenomenology:_the_Quest_for_Relevance/titel_6938.ahtml. In this case, the deadline for submissions is approximately the 30 of November 2023.
You are very welcome,  if you only like to take part in one of these projects (or both).


Nous prévoyons deux publications à la suite de notre réunion en juin. La première est un numéro spécial de la revue Forum Philosophicum (2/2023) (https://forumphilosophicum.ignatianum.edu.pl/). Pour ce numéro, la date limite de l'envoi de contributions est approximativement le 31 juillet 2023.
   La deuxième publication envisagée est une monographie à plusieurs auteurs préparée chez l'éditeur Harrassowitz Verlag (qui a publié notre premier livre : https://www.harrassowitz-verlag.de/The_Faces_of_Contemporary_Phenomenology:_the_Quest_for_Relevance/titel_6938.ahtml). Dans ce cas, la date limite de l'envoi de contributions est approximativement le 30 novembre 2023.
Vous êtes le bienvenu  si vous souhaitez participer à l'un de ces projets (ou aux deux).

